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Skrivelse  
 
Att förvaltningen ges i uppdrag att i enlighet med skrivelsen ta fram en ny strategi 

för simkunnighet och säkerhet vid vatten. 
 
Idrottsförvaltningen har under en längre tid arbetat med en strategi för stadens 
simkunnighetssatsningar. Majoriteten ser dock ett behov av att ta ett omtag gällande detta 
arbete.  
 
På idrottsnämndens sammanträde den 26 mars 2024 beslutades att idrottsförvaltningen ska 
utvärdera alla insatser som staden gör för ökad simkunnighet. Det är av vikt att slutsatser från 
denna utvärdering kan inkluderas i en ny simstrategi. Simkunnighet är livsviktigt och staden 
har ett ansvar att tillsammans med andra se till att alla barn och unga lär sig att simma. 
Dialogen med föreningslivet behöver vara god och samarbetet mellan stad och föreningar ska 
fungera väl. Föreningslivet ska därför inkluderas i framtagandet av strategin. 
 
Av dessa anledningar vill majoriteten uppdra till förvaltningen att göra ett omtag gällande 
framtagandet av en simstrategi för staden. Ökad simkunnighet är en av idrottsnämndens 
viktigaste mål. Därför är det avgörande att stadens strategi är så väl genomarbetad som 
möjligt. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 


